
PROTOKÓŁ  Nr 9/2011
          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia

 z dnia  5 kwietnia 2011r.
Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Zaproszeni goście: 
1. Mirosław Zajdenc – kierownik Wydziału IRG

Porządek:
1. Przyjęcie protokołu nr 8/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.
2. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
15.03.2011r do 04.04.2011r.
3. Gimnazjum w Jasienicy.
4. Sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego Towarzystwa 
Ziemi Tłuszczańskiej (II półrocze 2011). 
5. Sprawy różne.
Proponowany porządek został przyjęty.
Ad 1.
Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego 
posiedzenia komisji, z dnia 11 marca 2011r. Protokół został przyjęty 
jednogłośnie.
Ad 2.

Informacja o wydarzeniach kulturalnych od 5.03.2010r. do 11.03.2011r.,  
w których uczestniczyli radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.
15.03.2011r. - powołanie komitetu organizacyjnego 150 rocznicy obchodów 
przejazdu pociągu na trasie Warszawa – Petersburg,
17.03.2011r. - otwarcie wystawy pt. „Wizje plastyczne Krzysztofa Kamila 
Baczyńskiego,
18.03.2011r. - VII konkurs recytatorski poezji Krzysztofa Kamila Baczyńskiego 
w Zespole Szkół w Tłuszczu,
22.03.2011r. - spotkanie z organizacjami pozarządowymi w Urzędzie Miejskim 
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w Tłuszczu.
22.03.2011r. - spotkanie komitetu organizacyjnego obchodów 150 lecia PKP,
22.03.2011r. - otwarcie kolejnego projektu w ramach Uniwersytetu III Wieku 
realizowanego przez Stowarzyszenie Potok Serc,
23.03.2011r. - obchody Powstania Styczniowego  we Franciszkowie i Boróczy,
28.03.2011r. - spotkanie z organizacjami pozarządowymi,
27.03.2011r. - rozpoczęcie rozgrywek II grupy Ligi Młodzików rocznik '98 (1 
wygrany, 1 przegrany mecz),
27.03.2011r. - rozpoczęcie rozgrywek Ligi Seniorskiej,
30.03.2011r. - opracowywanie dokumentacji archiwalnej dotyczącej kolejnictwa

− przestawienie pt. „Łódź. Opowieść o wyprawie na morze”, 
zorganizowane w Klubokawiarni w Centrum Kultury przez 
Stowarzyszenie Potok Serc i grupę Panto – Teatr ze Stowarzyszenia 
Otwarte Drzwi,

01.04.2011r. - spotkanie w Centrum Kultury z kapitanami drużyn piłkarskich 
biorących udział w Ligi Bobra oraz losowanie I kolejki rozgrywek,
01.04.2011r. - projekcja filmu  pt. „Mgła” w Centrum Kultury. Wydarzenie 
zorganizowane z inicjatywy PiS'u. Obecnych było około 80 osób. Projekcja 
wiązała się również z możliwością spotkania Jacka Sasina oraz Marcina 
Wierzchowskiego, którzy zrelacjonowali wydarzenia przed i po katastrofie 
mieszkańcom,
02.04.2011r. - rozpoczęcie rozgrywek ligowych Ligi Juniorów (rozegrano dwa 
zwycięskie mecze),
03.04.2011r. - inauguracja sezonu Ligi Bobra,
04.04.2011r. - zebranie zarządu Terenowego Koła Pszczelarzy,

Radny Mikiciuk poinformował, że Chór Miejski Lux Mea odbywa próby 2 razy 
w tygodniu i jest w trakcie przygotowywania repertuaru na następujące 
uroczystości:

− 10.04.2011r. - uroczyste obchody upamiętniające 1 rocznicę Katastrofy 
Smoleńskiej,

− 30.04.2011r. , godz. 18 w Kościele pw. Przemienienia Pańskiego  koncert 
wraz z młodzieżą ze szkoły z Postolisk pt. ,

− konkurs pieśni maryjnej w Ząbkach.

Ad 3.
Zaproszony na posiedzenie komisji kierownik Wydziału IRG przedstawił 
bieżące informację na temat trwającej budowy budynku Gimnazjum w 
Jasienicy, planowanego remontu w Szkole Podstawowej, boiska w Stryjkach. 
Prace, które są do wykonania, aby ukończyć inwestycje wycenione są na 1 768 
588,66 zł netto. Ma być ogłoszony przetarg na prace zewnętrzne np. elewację. 
Budynek Gimnazjum jest w stanie surowym zamkniętym, natomiast łącznik jest 
już zakończony. W chwili obecnej firma  GasMedia robi projekt na przyłącze 
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gazowe do budynku. Przetargi na wykonanie prac wykończeniowych będą 
ogłaszane etapami. Planowane są również remonty w budynku Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła II, które zostaną wykonane do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2011/2012. Do modernizacji są następujące elementy: schody, 
zadaszenie nad schodami oraz remont toalet. W chwili obecnej zostało zlecone 
wykonanie projektu schodów oraz zadaszenia, będzie również przygotowany 
kosztorys na odnowienie WC. Boisko w Stryjkach był ogłoszony przetarg, 
wpłynęło 20 ofert, ¾ złożonych propozycji cenowych spełnia kryteria. 23 
kwietnia br. odbyło się otwarcie ofert, zostały one sprawdzone pod względem 
formalnym, do niektórych zakwalifikowanych do dalszego etapu oferentów 
zostały wystosowane pisma o uzupełnienie dokumentacji. Z chwilą wpłynięcia 
uzupełnień zostanie wyłoniona zwycięska firma.
Ad 4.
Radny Tadeusz Sasin przedłożył członkom komisji Sprawozdanie końcowe z 
wykonania zadania publicznego „ Ochrona dziedzictwa kulturowego Ziemi 
Tłuszczańskiej, podtrzymywanie tradycji narodowej, promocja gminy” za okres 
01.07.2011-31.12.2011r. - załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Komisja po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem przyjęła je z uszanowaniem 
przedłożone przez Prezesa Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej.

Ad 5. 
Radny Tadeusz Sasin poinformował, iż rozmawiał z Panem Zacharskim o 
zorganizowaniu uroczystości 50 lecia pożycia małżeńskiego tzw. „Złote Gody”. 
Na chwilę obecną 27 par, które obchodziło 50 rocznicę związku małżeńskiego w 
2010 roku otrzymało tylko dyplomy, lecz nie zostały wręczone odznaczenia. 
Natomiast kolejnych 25 par, które obchodzą te rocznicę w 2011 zostało ujętych 
we wniosku zgłoszeniowym i USC oczekuje teraz na odpowiedź.

Komisja wnioskuje, aby zostały podjęte niezwłocznie działania do 
zorganizowania uroczystości 50 pożycia małżeńskiego tzw. „Złote Gody” dla 
par, które obchodziły ten jubileusz w 2010 i 2011.
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek.
Komisja jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem zgłoszonego wniosku.

Komisja  ponawia wniosek o rozszerzenie komisji rekrutacyjnej powołanej 
naboru na dyrektora Centrum Kultury została rozszerzona do 5 osób o 1-go 
radnego z Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia oraz jedna osobę zajmującą się 
działalnością kulturalną.

W związku z rozpoczętym przez Komisję tematem na jednym z ostatnich 
posiedzeń dotyczącym wykonania przez Pana Marka Wysockiego płyty 
poświęconej życiu i twórczości K. K. Baczyńskiego zaproszono Jana Krzysztofa 
Białka, jednakże z powodów osobistych nie mógł być obecny. Komisja zaprasza 

3



Jana Krzysztof Białka na kolejne posiedzenie komisji w dniu 20.04.2011r., godz. 
14.00.

Komisja zaprasza również na posiedzenie:
1. Wiceburmistrza Waldemara Banaszka w związku z omówieniem 

szczegółów uroczystości „Złotych Godów”,
2. Emilii Oleksiak w związku minionymi wydarzeniami kulturalnymi oraz 

planowanymi.

Pisma korespondencyjne:
1. Pismo wystosowane przez Komendanta Komisariatu Policji w Tłuszczu, 

zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym pod nr 1319 dnia 
25.03.2011r. Do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Tłuszczu dot. rozważenia możliwości wyasygnowania środków 
finansowych z budżetu Gminy Tłuszcz w kwocie 16 500,00zł na 
dofinansowanie zakupu samochodu służbowego, oznakowanego - 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią pisma i popiera prośbę Komendanta.
2. Pismo wystosowane przez Stowarzyszenie „Normalna Gmina”, 

zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym pod nr 982 w dniu 9 
marca 2011r. dot. Wezwania do usunięcia naruszenia prawa - załącznik nr 
3 do niniejszego protokołu.

Na V Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dn 29.03.2011r. podjęli uchwałę w 
sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej uwzględniającą plan 
pracy i terminy kontroli na rok 2011.

3. Pisma korespondencyjne dotyczące przeprowadzonych wyborów sołtysa 
w Miąsem  dnia 8.02.2011r. stanowiące kolejno załączniki nr 4, 5, 6, 7, 8, 
do niniejszego protokołu.

Stanowisko radnych Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie wyborów Sołtysa w 
sołectwie Miąse zostało przedstawione przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Tłuszczu podczas V Sesji Rady Miejskiej dn. 29.03.2011r. Rada Miejska 
uważa, że wybory są prawomocne i zostały przeprowadzone zgodnie ze 
Statutem Sołectwa. 

4. Pismo korespondencyjne mieszkańca Fiukał skierowane do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, zarejestrowane pod nr 951 w dniu 8 
marca 2011r. w sprawie utworzenia sołectwa z wsi Fiukały – załącznik nr 
9 do niniejszego protokołu.

Komisja uważa, że Sekretarz powinien z punktu prawnego rozeznać się w 
sytuacji i możliwości utworzenia nowego sołectwa.
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Radni i Pan Zajdenc dyskutowali również na temat funkcjonowania i 
użytkowania boiska Orlik. W trakcie dyskusji zauważono, iż chodnik okalający 
murawę jest zbyt nisko ułożony w stosunku do nawierzchni boiska, że podczas 
deszczowych dni woda z boiska ścieka i utrzymuje się na chodniku, utrudniając 
poruszanie się. Dodatkowo również w rozmowie nawiązano do samej murawy 
boiska, gdyż w słoneczne dni w czasie korzystania z boiska unosi się kurz ze 
sztucznej nawierzchni i należy na to zwrócić uwagę.
 
Następne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zostało ustalone na 
dzień 20 kwietnia 2011r. o godz. 14.00.

Na tym protokół zakończono.
Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin
1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy
2. Data utworzenia dokumentu: 13.4.2011r.
3. Data publikacji:
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